

No. 34552

**Austria
and
Slovenia**

Exchange of letters between the Republic of Austria and the Republic of Slovenia concerning the continued application of the Convention of 11 December 1962 concerning the regulation of railway traffic across the frontier. Vienna, 16 October 1992

Entry into force: *1 November 1993 by notification, in accordance with the provisions of the said letters*

Authentic texts: *German and Slovene*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Austria, 7 May 1998*

For the text of the Exchange of letters, see No. I-34551 of this volume.

**Autriche
et
Slovénie**

Echange de lettres entre la République d'Autriche et la République de Slovénie relatif à l'application continue de l'Accord du 11 décembre 1962 relatif à la réglementation du trafic ferroviaire à la frontière. Vienne, 16 octobre 1992

Entrée en vigueur : *1er novembre 1993 par notification, conformément aux dispositions desdites lettres*

Textes authentiques : *allemand et slovène*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Autriche, 7 mai 1998*

Pour le texte de l'Échange de lettres, voir no I-34551 du présent volume.

